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В СОВРЕМЕННЫХ МЕЖДУНАРОДНЫХ ОТНОШЕНИЯХ И МЕЖДУНАРОДНОМ ПРАВЕ 
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Исследуются проблемы определения и анализируются различные подходы к понятию международной 
неправительственной организации. На основе анализа, с учетом положений, зафиксированных в 
международных (межправительственных) договорах, формулируется определение международной 
неправительственной организации в современных международных отношениях и международном праве. 
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R.O. Belousov 
Some questions of definitions of the international non state organization notion 

in modern international relations and international law 
It is investigated the problem of definition and analyzed different approaches to the notion of international non 

state organization. On the base of analysis taking into account the aspects fixed in international (intergovernmental) 
agreements, it is formulated the definition of international non state organization in modern international relations 
and international law. 
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